



■ 适用范围：

适用于船舶、码头、车站、广场、建筑工地照明。

■ 产品特性：

1. 灯具安装方便，灯泡更换便捷。
2. 发光强度高、照明距离远。
3. 灯具壳体采用钢质或不锈钢材料，外表面喷涂船舶专用塑粉，具有耐腐，抗冲击等特点。
4. 高纯度反射器，采用进口光源，可在 -20° 以上环境下使用。
5. 配有操纵连杆可以在驾驶室内手动控制灯体水平旋转 350°，俯仰 30°。
6. 电缆外径 $\varnothing 10 \sim \varnothing 14\text{mm}$ 。

■ 采用标准及产品认证：

1. 符合《钢质海船入级规范》。
2. 符合 GB 7000.7《投光灯具安全要求》。
3. 符合 GD01《电气电子产品型式认可试验指南》。
4. 通过中国船级社 (CCS) 型式认可。

■ The scope of application:

This product is designed to use for illumination as search lighting at all kinds of ship, wharf, station, square, building site etc.

Products feature:

1. Easy to install and replace the bulbs.
2. High lighting intensity and long illuminate distance.
3. The body of light is made of steel and stainless steel two type of material which surface be coated by ship special use powder with the feature of excellent corrosion and shock resistance.
4. High-pure reflector with imported light sources and can be used in temperature -20° above.
5. Matched joystick which can control to rotate the body of light 350 degree in horizontal and 30 degree in pitch by hand in cabin of ship.
6. The cable outside diameter is $\varnothing 10 \sim \varnothing 14\text{mm}$.

■ Adopt standard and products certification:

1. Conform to RULES FOR CLASSIFICATION OF SEA-GOING STEEL SHIPS.
2. Conform to GB7000.7 of SAFETY REQUIREMENTS FOR FLOOD LIGHT.
3. Conform to GD01 of GUIDELINES FOR TYPE APPROVAL TEST OF ELECTRIC AND ELECTRONIC PRODUCTS.
4. Approved by China Classification Society (CCS).

型号 Type	功率 (W) Power	电压 (V) Voltage	重量 (Kg) Weight	灯座 Lamp holder	光源 Illuminant	光通量 (Lm) Luminous flux	防护等级 Protection class
TG26	300/500	220V/50Hz 220V/60Hz	23.6	GX9.5	卤钨灯 Tungsten halogen lamp	6900/12500	IP56
TG27	1000	23000					